
Racibórz 30.06.2023

Sprawozdanie z działalności Rady Rodziców
Szkoły Podstawowej nr 18

im. Książąt Raciborskich w Raciborzu
za rok szkolny 2022/2023

Rada Rodziców Szkoły Podstawowej nr 18 im. Książąt Raciborskich w Raciborzu podsumowując swoją 
dotychczasową działalność przedstawia sprawozdanie za rok szkolny 2022/2023

Realizując swoje statutowe zadania w minionym roku Rada Rodziców podejmowała działania mające na 
celu wspieranie bieżącej działalności Szkoły.

Rada Rodziców:
1. Prowadzi stronę internetową w formie subdomeny w domenie sp18.pl pod adresem

www.radarodzicow.sp18.pl oraz adres e-mail radarodzicow@sp18.pl.

2. Dofinansowała zespół “FRELKI” w kwocie 1000 zł (transport i grajek).

3. Dofinansowała koszty autobusu dla sportowców SP18 w kwocie 600 zł

4. Wsparcie ucznia z Ukrainy - wycieczka szkolna - 210 zł

5. Dofinansowanie biletów wstępu na “WIATRAKI” - 336 zł

6. Dofinansowanie sprzętu dla obsługi szkoły: 1470 zł

7. Dofinansowanie sprzętu nagłośnieniowego szkoły: 2000 zł.

8. Dofinansowanie DJ-a do Komersu - 1000 zł

9. Dofinansowanie wykonania wianków dla zespołu Frelki: 2000zł

10. Każdy uczeń na koniec roku otrzymał bon do Restauracji not na kwotę 40 zł co przy 542 uczniach

daje kwotę 21680 zł z czego 50% sponsoruje restauracja NOT

11. Rada rodziców pozyskała sponsorów na kwotę 7200 zł. A są to:

a) Firma: Przedsiębiorstwo Rolno-Przemysłowe Agromax - 1500 zł

b) Firma: Architekci pracownia projektowa - 500 zł

c) Firma: Ciesielska Travel - 300 zł

d) Firma: Suedzucker Polska S.A. - 1000 zł

e) Firma: Psychoterapia Uzależnień i Mediacji Grzegorz Miketiuk - 350 zł

f) Firma: Drzeniek Ubezpieczenia - 1550 zł

g) Firma Logoplaste: 2000 zł

12. Z wpłat rodziców pozyskano 17280 zł z tego połowa tj. 8640 zł wraca do nauczycieli i dysponują tą

kwotą wg. uznania.

13. Organizacja zabawy karnawałowej - pozyskano 3835 zł.

14. Organizacja Wielkiego festynu rodzinnego - pozyskano 3059

15. Dodatkowo wspierają nas: Szypuła Wytwórnia lodów, Jaskowski.net - Studio grafiki, Prusicki

Auto Serwis, Filmmar - studio filmowe, Pizzeria Pod Starą Remizą, Stacja Miejska Racibórz,

Centrum Druku Racibórz, Mgr Sandra Kania - dietetyk kliniczny, Restauracja Opavska Racibórz

Salon Urody Magnolia, Ferocity.pl, Alpha instalacje, ADK system, Ebro Trade, Reha Beauty,

Grzegorz Palczewski (meble ok 1500 zł) - w formie towarów, usług - wsparcie to w formie

rzeczowej można by wycenić na kwotę rynkową co najmniej 7000 zł

16. Wspierają nas także nauczyciele, rodzice, uczniowie szkoły, dyrekcja oraz obsługa SP18.

17. Kontynuacja drugiej odsłony konkursu “Wasz pomysł - nasza kasa” - mającego na celu

aktywizację uczniów. W konkursie Rada Rodziców finansuje pomysł uczniów na kwotę 4000 zł.

Więcej na www.radarodzicow.sp18.pl w zakładce aktualności.



18. Organizacja “Dnia Edukacji Narodowej”. W organizację zaangażowali się członkowie Rady

Rodziców oraz rodzice uczniów. Spotkanie to zostało sfinansowane przez rodziców uczniów. Rada

Rodziców nie finansowała spotkania.

19. Przedstawiciele Rady Rodziców tj. Ireneusz Jaśkowski oraz Piotr Prusicki brali udział w wyborze

dyrektora Szkoły SP18.

20. Ponadto Przedstawiciele Rady Rodziców brali udział w eventach, spotkaniach szkolnych a także

na bieżąco są w kontakcie między sobą na platformach komunikatorów internetowych oraz

pozostają w kontakcie z dyrekcją szkoły, nauczycielami i rodzicami uczniów.

PODSUMOWANIE:

Dla zobrazowania, należy podkreślić, iż dzięki staraniom Rady Rodziców oprócz składek wnoszonych

przez rodziców, pozyskano dodatkowe fundusze od sponsorów w kwocie 7200 zł, a do tego dochodzą

jeszcze zbiórki z zabawy 3735 zł. oraz festynu 3059 zł., co w samej gotówce daje 13994zł. Do tego

doliczając pozyskanego sponsora na połowę bonu, który każdy uczeń otrzymał na koniec roku tj. kwotę

10840 zł dostajemy już sumę która znacznie przekracza wpłaty rodziców tj. 24834 zł.

Oczywiście kwota ta nie uwzględnia innych rzeczowych darów które są dla naszych dzieci a które można

śmiało szacować na ok 8000 zł.

Prezydium Rady Rodziców odbywało regularne spotkania a także regularnie komunikowało się poprzez

grupę na Whatsapp. Wszelkie sprawy organizacyjne oraz sprawy angażowania pozostałych członków

Klasowych Rad Rodziców także były komunikowane przez platformę Whatsapp.

W czasie rocznej kadencji nikt z członków wszystkich klas Rad Rodziców nie zgłaszał problemów

komunikacyjnych lub prośby o dodatkowe zorganizowanie zebrania.

Rada rodziców żywi nadzieję, iż po rocznym czasie wprowadzenia punktów w celu określenia zachowania

uczniów, dyrekcja podsumuje ten system punktacji zachowania dzieci i wraz z Radą Rodziców zechce go

przeanalizować oraz ewentualnie wprowadzić poprawki.

Podsumowując, widać jednoznacznie, iż cała rada rodziców jak również rodzice, nauczyciele, dyrekcja,

uczniowie angażują się w życie szkoły a także współpracują z Radą Rodziców co jest niezmiernie ważne w

aspekcie rozwoju uczniów, nie tylko w sferze wiedzy ale także każdej innej mającej miejsce w murach

szkoły.

Dodatkowo chciałbym podziękować prezydium rady rodziców tj. Pani Bogusławie Paul, Katarzynie

Kalecie, Dominice Szypule a także Panom Piotrowi Prusickiemu oraz Grzegorzowi Palczewskiemu a także

wszystkim wchodzącym w skład Klasowych Rad Rodziców, obsłudze, nauczycielom, dyrekcji, rodzicom,

uczniom oraz sympatykom za ogromny wkład w tworzenie lepszego świata wokół naszych dzieci.

Wielkie Dzięki!

Przewodniczący Rady Rodziców

Ireneusz Jaśkowski


